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PÁLYÁZAT ÖSZTÖNDÍJAKÉRT FELELŐS REFERENS TISZTSÉGRE 

BEMUTATKOZÁS 

Dohány-Juhos Nikolettnek hívnak, negyedéves osztatlan tanárszakos hallgató vagyok, 

földrajz-történelem szakpárral. 1995. augusztus 29-én születtem Budapesten. Születésem 

óta Ürömön, a főváros agglomerációjában élek, ide jártam általános iskolába is. Középiskolai 

tanulmányaimat 2008-tól az Óbudai Árpád Gimnázium hatosztályos természettudományi 

tagozatán folytattam, 2014-ben érettségiztem és ugyanezen év őszén kezdtem meg 

egyetemi éveimet az ELTE berkein belül. 

MOTIVÁCIÓ ÉS TAPASZTALATOK 

Már gimnáziumban is aktívan részt vettem a közéletben – ez nem változott egyetemre 

jövetelem után sem. Gólyaévem második felétől igyekeztem kivenni a részem a szakterület 

életéből. Kétszer voltam mentor, jelenleg mentőrfelelős vagyok és második ciklusom lesz 

képviselőként. Harmadévben kapcsolódtam be tisztség szintjén a HÖK munkájába, az 

Ellenőrző Bizottság tagja, majd elnöke voltam, ezután tavaly alakulótól a teljes ciklust 

kitöltően feleltem az ösztöndíjakért.  

Tapasztalatok szintjén úgy gondolom, hogy az elmúlt 1 év sok mindennel elhalmozott – 

mindennek mondható, csak eseménytelennek nem. Cserébe sikerült sok mindent 

megvalósítanom: volt, amit terveztem már tavalyi pályázásamkor és voltak, akik 

meglepetésszerűen értek, de igyekeztem alkalmazkodni. Nem ment mindig minden 

gördülékenyen, viszont végső soron komolyabb fennakadás nem volt, így ezt már fél sikernek 

könyvelem el. Mindettől függetlenül még vannak ötleteim, amiket megválasztásom esetén 

szívesen megvalósítanék, bár főleg folytatnám az eddigieket.  

TERVEK ÉS ÖTLETEK  

KIÍRÁSOK KÖB ÉS EHSZÖB SZINTEN  

Mindenekelőtt az ISZTK keret ösztöndíjkiírásairól ejtenék pár szót. Mikor átvettem a 

rendszert, azt hittem nagyjából stabilan működik – sajnos elég hamar rá kellett jöjjek, hogy 

a KÖB több ponton elszámolta magát a keret beosztását illetően. Ennek következménye egy 

szűkre húzott május és június után egy nehezebben kialakítható őszi félév lett. A KÖB tagjai 

szerencsére segítségemre voltak és viszonylag jól vészeltük át az őszt, illetve alakítottuk ki 

az új kiírásokat. A hallgatók egy részének még fura, főleg azoknak, akik hosszú évek alatt 

máshoz szoktak, de egyelőre működni látszik. Ehhez le kellett mondanunk bizonyos ösztöndíj 

típusokról, másokat pedig gyökeresen megváltoztattunk, de sokkal többet nyertünk, mint 

veszítettünk. Még mindig van mit tökéletesíteni, több ponton javításra szorulnak a kiírások, 

viszont szerintem már jó helyen járunk.  

Az EHSZÖB alá tartozó különböző ösztöndíjak tekintetében igyekeztem eddig is maximálisan 

a hallgatóink érdekeit képviselni, ezt folytatnám. A legtöbb hallgatónk a rendszeres szociális 

támogatásban érintett – a hallgatók kb. ötöde szokott pályázni -, ezt a kiírást az EHÖK SZÖB 

tagjaival közösen igyekszünk félévről félévre frissíteni, most szeptemberben is várható, de 

természetesen a többi kiírás áttekintésére is mindig elég időt fordítok. Eddig sem okozott 

gondot együttműködi, szerintem ezután sem fog.  



BÍRÁLÁSI FOLYAMATOK  

Mindkét általam levezetett pályázási időszak viszonylag jól sikerült, a bírálók mindig 

szorgalmasak és a fellebbezések – vagyis inkább főleg azok hiánya – a pontosságukat mutatja. 

Persze kell korrigálni, de amíg nem okoznak komolyabb fejtörést vagy felháborodást, addig 

elégedett lehetek velük és nagyon hálás vagyok a munkájukért, főleg Codogno Borinak. 

Reményeim szerint a jövőben is hasonló bírálókat állítanék munkába. A bírálói képzésen 

azért még dolgoznom kell.  

MENTORRRENDSZER SEGÍTÉSE  

Nagyon sok múlik a mentorok munkáján – nemcsak a gólyáikkal dolgoznak, de sokszor a 

szaktársaik is bizalommal fordulnak hozzájuk. Mindez nagy felelősség. Szeretném, ha az idei 

mentorok nemcsak elméletben, de gyakorlatban is képzettek lennénk. Ennek kapcsán több 

tervem is van: egyrészről szeptemberben közvetlenül a pályázási időszak előtt frissíteni a 

tudásukat, másrészről folyamatosan informálni őket a változásokról(bár igyekszem 

megtanítani nekik, hogy maguktól is muszáj tájékozottnak maradniuk), harmadrészt pedig 

egy játékosabb, gyakorlatias szociális szekció lenne a mentortáborban is, amin interaktívan 

ismételnénk, gyakorolnánk és egyben frissítenénk a tudást, hiszen addig megvannak a 

következő féléves kiírások.  

HALLGATÓK TÁJÉKOZTATÁSA 

Ebből a szempontból továbbra is a szakterületi koordinátorokra és a kommunkációs 

referensre kell támaszkodnom, de emellett fontos a félévenkénti Neptun üzenet az aktuális 

kiírások felsorolásával. Szerencsére ezekkel most tavasszal nem volt gond és reményeim 

szerint nem is lesz. A honlapot igyekszem frissen tartani, a kiírások mindig időben vannak 

közölve. Az emailezés naprakész, általában 24 órán belül választ kapnak a hallgatók, 

pályázási időszakban néhány órán belül. Még dolgoznunk kell azon, hogy minél közvetlenebb 

legyen a kommunikáció és minél gyorsabban kapjanak információt a hallgatóink, de ebből a 

szempontból is jó után vagyunk.  

Ami lehet, hogy jól jönne, az egy félév eleji ösztöndíjas tájékoztató a gólyáknak – más 

karokon van és lehet nálunk is hasznos lenne. Ezt akár szakterületenként meg lehetne 

csinálni, ha úgyis tartanak valami programot, beiratkozás tájékoztatást vagy hasonlót, de 

egyetlen összkari esemény is beválhat. Ugyanígy más karok módszereiből tanulva egy 

ösztöndíjas lap lehet jobban működne a Facebook berkein belül, mint a Fórum csoport(főleg 

a jelenlegi Facebook változások mellett), de ennek kapcsán jól jönne egy kommunikációhoz 

jobban értő személy tanácsa és lehet előtte elbeszélgetnék az EHÖK SZÖB tagjaival 

tanácsokért.   

KERETBESZÁMOLÓ ÉS EGYÉB ADMINISZTRÁCIÓ  

Tavaly júniusban volt egy keretbeszámoló – ehhez hasonlót tervezek idén is csinálni, illetve 

a következő félévek végén is, természetesen ez felkerülne a honlapra és a Küldöttgyűlés 

előtt is prezentálnám. Fontosnak tartom, hogy a képviselők képben legyenek az anyagiak 

kapcsán és értsék mi miért történik. Általánosságban nincs komolyabb baj az 

adminisztrációval, de van még min javítani – pl. a KÖB jegyzőkönyvek gyorsabban kellene 

felkerüljenek a honlapra. Emellett fontosnak tartom, hogy minden anyagom – előbírálatok, 



utalási listák, kiírások – elraktározásra kerüljenek a jövő tisztségviselői számára – ráadásul 

bármikor jöhet egy újabb ellenőrzés, amihez kellhetnek.   

 

A tervek és ötletek nagy része az, hogy stabilizáljuk az eddigieket és finomítsuk a szükséges 

részeket, nagyobb ívű projekt egy éveleji tájékoztató-túra lenne és a mentorok alapos 

felkészítése.  

CÉLKITŰZÉSEM  

A felmerülő ötleteim nem nagy ívűek és ahogy tavaly se szerettem volna, idén sem tervezem 

megváltani a világot. A különbség az, hogy most tudom mit vállalok és jól ismerem az anyagi 

helyzetünket is, így kevesebb meglepetés érhet. Ha mégis jönne valami új kihívás, bátran 

fogadom, szerintem az egyik legrosszabbal tavaly már szembesülni kényszerültem.  

Köszönöm, hogy időt szakítottál a pályázatom elolvasására - az esetleges kérdésekkel keress 

bátran akár személyesen, akár a lentebb felsorolt elérhetőségeken! 

ELÉRHETŐSÉGEK:  

Email: niki.juhos@gmail.com vagy dohany-juhos.nikolett@ttkhok.elte.hu  

Dohány-Juhos Nikolett  

Budapest 2018.05.05. 
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